

# IMPORTANT PARTS INFORMATION

The parts in this carton were modified from the original parts shipped with your Breakaway Dome Hockey Table, NG5003, to make assembly easier.

- |                                |                                  |
|--------------------------------|----------------------------------|
| 1. Top Apron A, NGP7113, x2    | 9. Leg Panel A, NGP7122, x2      |
| 2. Top Apron B, NGP7114, x2    | 10. Leg Panel B, NGP7123, x2     |
| 3. Bottom Apron A, NGP7115, x2 | 11. Curved Leg Trim, NGP7124, x4 |
| 4. Bottom Apron B, NGP7116, x2 |                                  |

Please *substitute these parts* for original parts included with your table during assembly and *discard the original parts*. We sincerely apologize for any inconvenience or confusion this may cause, but we want to make sure your assembly experience is the best possible and you enjoy your table for many years to come! Please do not hesitate to contact our Consumer Hotline at 800-759-0977 with any questions during assembly or use of this product.

# INFORMATIONS IMPORTANTES SUR LES PIÈCES

Les pièces de ce carton ont été modifiées par rapport aux pièces d'origine livrées avec votre table de hockey Breakaway Dome, NG5003, pour faciliter l'assemblage.

- |                                     |                                     |
|-------------------------------------|-------------------------------------|
| 1. Tablier Supérieur A, NGP7113, x2 | 9. Panneaux De Pied A, NGP7122, x2  |
| 2. Tablier Supérieur B, NGP7114, x2 | 10. Panneaux De Pied B, NGP7123, x2 |
| 3. Tablier Inférieur A, NGP7115, x2 | 11. Bordure De Pied, NGP7124, x4    |
| 4. Tablier Inférieur B, NGP7116, x2 |                                     |

S'il vous plaît, *remplacez ces pièces* par des pièces d'origine fournies avec votre table lors de l'assemblage *et jetez-les*. Nous nous excusons sincèrement pour tout inconvénient ou confusion que cela pourrait causer, mais nous voulons nous assurer que votre expérience d'assemblage est la meilleure possible et que vous profiterez de votre table pendant de nombreuses années! N'hésitez pas à contacter notre ligne d'assistance aux consommateurs au 800-759-0977 pour toute question relative à l'assemblage ou à l'utilisation de ce produit.